
Beantwoording vraag D66 Aldi aan de Bronsteeweg voor de rondvraag

De autoparkeernorm op de Bronsteeweg kan in orde zijn voor een Aldi aldaar. Niet te ontkennen 
valt dat het aantal bezoekers aan de Aldi meer zal zijn dan aan de HUBO. Op die locatie zijn nu al 
geen behoorlijke fietsenstallingen. Kan het college daarvoor zorgen als de Aldi verhuist? Zie ook 
boven: overweeg het invoeren van een fietsparkeernorm.

Antwoord:
Het college kan niet afdwingen dat Aldi zelf in voldoende fietsparkeerplaatsen voorziet. Als de 
situatie rond de Aldi-vestiging leidt tot overlast, dan kan de gemeente uiteraard wel handhavend 
optreden. In elk geval zal met Aldi in overleg worden gegaan over de mogelijkheden voor 
fietsparkeervoorzieningen in de directe omgeving van het pand. 
De overweging om een fietsparkeernorm in te voeren, kan worden  betrokken bij de herijking van het 
parkeerbeleid. 


